
JZY-ZB61H70    JZY-ZB91H71    JZY-ZB91H72    JZY-ZG81H60
JZT-ZB61H70    JZT-ZB91H71    JZT-ZB91H72    JZT-ZG81H60
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JZY(T)-ZB/ZG*****series
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(tolerance:±3mm)

JZY-ZB91H72

JZY-ZG81H60

JZY-ZB91H71 JZT-ZB91H71 JZT-ZB61H70 JZY-ZB61H70

JZT-ZG81H60

JZT -ZB91H72

560

480

480480

605900
900

860

520
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Before you begin, turn off the gas and electricity supply.
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Connective Function

When the cooker hood is power on, press down “light and air flow slider leftmost”control                       
2seconds (to start connection pairing).

The buzzer beeps once to enter the pairing mode,the icons of light and air flow slider leftmost control blink 
slowly once per second. After connected,the icons will be steady on 3seconds then off.If failed to connect 
within 3 minutes or failed to pair, the icons would be displayed off to close the pairing process. 

During the pairing process or after connected, press down the “light and air volume slider leftmost”control  
                        
                        
                             
                               
                                     ,then can cancel the pairing or disconnect the connection.

After connected,ignite the burner of gas hob: If cooker hood was not working or less than HIGH speed flow,it 
would be connective and start HIGH speed flow; Switch off the burners of gas hob(all the burners are off fire): 
The cooker hood which is still on working will be connective and delay off 1 minute if without any operation 
within this time,otherwise will be into off mode directly.

Note: 
        The connective function can be started only when the cooker hood is power on,then cooker hood and gas 

hob can be used together.
        If the connection failed, please unplug the power supply, and restart the pairing after 5 minutes or contact 

with after sale service.
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JZY-ZB61H70
    

JZY-ZB91H72
    

JZY-ZB91H71
    JZT-ZB91H71
    

JZT-ZB91H72
    

JZT-ZB61H70
    

JZY-ZG81H60
    JZT-ZG81H60
    

14



15



16



17



28

26

20

20

18

30

30

31

32

33

34



18



19



20

JZY(T)-ZB/ZG*****系列
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JZY-ZB91H72

JZY-ZG81H60

JZY-ZB91H71 JZT-ZB91H71 JZT-ZB61H70 JZY-ZB61H70

JZT-ZG81H60

JZT -ZB91H72

560

480

480480

605900
900

860

520
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安装前必须关闭燃气和电源。
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联动功能

开机状态下长按“灯光+风量滑触条最左”键                       2秒（启动连接配对），

蜂鸣器单音鸣叫1声，进入配对模式，灯光键和左侧风滑触条第一格图标慢闪，1 次/S，设备连接
成功后，图标常亮3秒后灭。3分钟内无连接设备，或配对失败，图标灭， 结束配对流程。
在配对过程中或连接成功后，如果长按“灯光+风量滑触条最左”键，
取消配对或者断开连接。

当配对成功后，此时灶具点火，若油烟机未开启风量或者风量小于强档时，则油烟机联动开启强
档风量；灶具关火（所有炉头均关火）：油烟机若有风量则油烟机联动进入当前风量状态下的
1分钟延迟关机状态，1分钟无操作油烟机进入关机状态；油烟机若烟机无风量则进入关机状态。

注：
     烟机必须在开机状态下才可启动联动功能，烟灶才可配合使用。
     如连接不成功，请拔掉电源5分钟后重新开机配对或联系售后服务。
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JZY-ZG81H60
    

JZY-ZB61H70
    

JZY-ZB91H72
    

JZY-ZB91H71
    JZT-ZB91H71
    

JZT-ZB91H72
    

JZT-ZB61H70
    

JZT-ZG81H60
    

变压器

变压器

蓝牙发射装置

蓝牙发射装置
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